
 

 
 
 
 

1 
 

 
Verslag BO 01/03/2022 om 09u00 

Microsoft Teams 
 
Welkom aan: Lieven Hostens, Fons Leys, Paul De Brauwer, Herman Valenberghs, Luc Weemaes, 
Marleen Vandenweghe, Jos Timmermans, Rik Bulckaen, Erwin Wuestenberg, Roland Cools, Roel Soors 
 
Verontschuldigd: Frans Deflem 
 
Agenda: 

1. Verwelkoming en opening van de vergadering 
Frans is verontschuldigd gezien er vandaag een vergadering is met SBB.  
Hij sluit later aan bij de vergadering. 

 
2. Aanvaarden van verslagen + opvolging 

 

• Aanvaarden verslag dd 15/02/2022 
Er zijn geen opmerkingen op het verslag. Het BO keurt het verslag goed.  
 

3. Financieel: 

• Bijdragen 2023 
Het BO keurde de bijdragen voor 2023 goed. 
Clubs die op 01 maart 2024 geen 40 leden hebben kunnen enkel wandelgroep 
worden.  

 
4. Wandelclubs 

Luc maakte een stand van zaken op en bezorgde deze voorafgaandelijk aan deze vergadering.  
Een meerdaagse tocht wordt aanzien als 1 tocht.    

 
5. Beleidsplan: 

• Stand van zaken Federatieteams: 
▪ Clubondersteuning: op 28/3/2022 vergadering om het Wandelend Paard 

te redden. 
▪ Kwaliteit: De website item “ik wandel veilig” werd geüpdate.  
▪ Evenementen: Er ging een vergadering door met de organisatoren van de 

regionale wandeldagen 2023. We stelden hen de vraag of ze het zagen 
zitten om gezamenlijk te organiseren in het laatste weekend van april. De 
meeste clubs zien dit voorstel zitten maar moeten nog bekijken of het 
praktisch haalbaar is qua zalen De Korhoenstappers organiseren wel in 
het laatste weekend.  

▪ Promotie:  

• Kalender: Er was een onderhoud met KwB Schriek.  

• Trailwalk.be; vergadering Mylaps: er werd gekeken naar een andere aanpak met 
betrekking tot de startnummers en de tijdsregistratiechips 

6. Ingebrachte punten 



 

 
 
 
 

2 
 

• Webinar verzekeringen: gisteren gaf Ethias een online uiteenzetting over de 
verschillende verzekeringspolissen. Dit verliep vlot  

• Goedkeuring profielen: de vergadering ontving voorafgaandelijke nieuwe profielen 
voor “experts” BO. Het BO keurt deze profielen goed. Deze worden voorgelegd op de 
AV.  

• Verslag RB Antwerpen: Dit was een positief verslag. Vraag om afstempeling na de 
tocht ipv bij de inschrijvingen? Daar kunnen we niet op ingaan.  

• Secretariaat Hasselt: Vanmorgen ontvingen we een aangetekend schrijven van de 
verhuurder kantoor Hasselt. Hiermee stelt hij ons in kennis dat het huurcontract 
opgezegd zal worden met een opzeg van 6 maanden  

• Werkgroep reglementen komt samen op 17/03/2022. 

• De werkgroep sociale media is voor een eerste maal samengekomen. Dit was een 
kennismaking en een brainstorm over de zaken die gerealiseerd kunnen worden. 
Concreet werd er al afgesproken dat Jo Holsteens het e-boekje wil opvolgen in de 
toekomst. Woensdag 23/03/2022 werd een eerste werkvergadering gepland met als 
voornaamste de punt de Facebook community. 

• Stand van zaken Start To Walk: in Alken en Lier zal er zeker een sessie starten. 
Oudergem staat nog open.  

• Eind maart is er een vergadering gepland met de jury van “wandel gemeente van het 
jaar”.  

• Promomails tussen clubs: veel clubs sturen per mail flyers, info over komende tochten 
naar de andere clubs. Veel clubs zijn daar niet mee opgezet, dit door de hoeveelheid 
aan mailverkeer.  
 

 
 

 
 


